
Reactie op voornemen tot invoering van een vrijwilligersvergoeding 
 
Algemene ledenvergadering vrijdag 9 mei 2025 
Hierbij vraag ik het (beoogd) bestuur van Buurtvereniging Seghwaert Op Dreef om deze reactie op de 
agenda van de komende algemene ledenvergadering van vrijdag 9 mei 2025 te zetten. Bovendien het 
verzoek om dit document zo spoedig mogelijk aan de leden te verstrekken zodat zij ruim voorafgaand aan 
de vergadering er kennis van kunnen nemen. 
 
Argumenten om geen vrijwilligersvergoeding in te voeren. 

• Tijdens de algemene ledenvergadering van 6 april 2022 trad een nieuw bestuur aan van  
7 personen. Twee jaar later, tijdens de algemene ledenvergadering van 9 april 2024 was 
nagenoeg eenieder afgehaakt. Voor het (beoogd) bestuur is het van belang dat bestuursleden 
hun taak kunnen uitoefenen, aandacht voor waarom iemand afhaakt of bekeken wordt hoe 
iemand op andere wijze of beperkter ingezet kan worden. Er wordt vaak veel gevraagd van 
vrijwilligers, vaak ook op basis van omstandigheden. 

• In het Streekblad Zoetermeer van 7 december 2023 stond een artikel met een bedankje van 
Seghwaert Op Dreef voor vrijwilligers. Hierin stonden circa 50 namen. Is het nu de bedoeling dat 
er zo’n 50 vrijwilligersovereenkomsten opgesteld gaan worden? Je kunt niet zeggen dat de ene 
vrijwilliger wel in aanmerking komt voor een vrijwilligersvergoeding en de andere niet. 

• In het Streekblad Zoetermeer van 2 januari 2025 stond het volgende artikel:  
‘College waarschuwt voor minder subsidies’ Culturele, maatschappelijke organisaties en 
sportaanbieders die voor 2025 een subsidieaanvraag hebben ingediend, hebben een brief 
gekregen van het college als waarschuwing dat er in 2026 mogelijk minder subsidie  wordt 
verstrekt. Mijn vraag is of SOD ook een brief heeft gehad? Uit de documenten voor de algemene 
ledenvergadering begrijp ik dat SOD nog geen uitsluitsel heeft voor 2026. 
Derhalve is te overwegen om nog geen vrijwilligersvergoeding in te voeren. 

• In mijn reactie op balans en winst-en-verliesrekening 2024 staat dat er sprake is van zodanige 
tekortkomingen dat deze niet in de algemene ledenvergadering van 9 mei 2025 kunnen worden 
vastgesteld. Derhalve kan op basis van die cijfers niet worden vastgesteld of het invoeren van de 
vrijwilligersvergoeding financieel verantwoord is. Het uitbetalen van vrijwilligersvergoedingen 
leidt tot een blijvend verhoogd kostenniveau dat door de leden moet worden opgebracht. SOD is 
nog steeds betaalbaar maar dat moet ook zo blijven. 

• In het Streekblad Zoetermeer van 10 april 2025 stond de advertentie: ‘Barmedewerkers gezocht’ 
Daarin staat dat SOD van plan is om een belastingvrije vrijwilligersvergoeding te verstrekken en 
ook de fooi die onder de barmedewerkers wordt verdeeld zeker de moeite waard is. 
Zie hiervoor mijn voorstel draaien bardiensten tijdens klaverjassen en de drie bridgeactiviteiten 
waardoor de verantwoordelijkheid voor het draaien van bardiensten (deels) bij de activiteiten 
wordt gelegd  en er geen vrijwilligersvergoeding uitbetaald hoeft te worden. 

• Hoe wordt er gereageerd met in te zetten barmedewerkers, als er een verzoek binnenkomt voor 
een nieuwe wekelijkse activiteit in de grote zaal? 

• Er is nog geen voorstel met een specificatie en berekening van de vrijwilligersvergoedingen zoals 
het (beoogd) bestuur die denkt uit te gaan betalen. Ook in het huishoudelijk reglement zie ik 
hiervan niets terug. 

• Niet alleen in de activiteiten in eigen beheer maar ook in de andere activiteiten is sprake van veel 
vrijwilligerswerk. Het is van belang om de zelfstandigheid van de activiteiten te stimuleren zodat 
hierdoor het benodigde beheer wordt beperkt. Er is sprake van scheefgroei indien 
vrijwilligerswerk in de ene activiteit wel wordt beloond maar in andere activiteiten niet. 

• Het is lang niet altijd vast te stellen in hoeverre uren die uitbetaald gaan worden ook 
daadwerkelijk zijn gemaakt. Aan de andere kant zijn er ook vrijwilligers die heel veel uren draaien 
maar dat niet zichtbaar is. 



• Zowel het opstellen en onderhouden van de vrijwilligerscontracten als het uitbetalen van de 
vrijwilligersvergoeding geeft veel extra administratief werk. 

• Doordat uren vaak moeilijk zijn vast te stellen en het moeilijk is om tot een eerlijke toekenning te 
komen kan het invoeren van vrijwilligersvergoedingen juist tot tweespalt binnen de 
buurtvereniging leiden. 

• Door groei is meer beheer nodig. Daarom de activiteiten zoveel mogelijk zelfstandig laten 
werken, juist tijdens de activiteiten 

• Er zijn veel activiteiten bijgekomen waarvan meerdere  al ver georganiseerd en zelfstandig zijn. 

• Omdat vaak veel tijd wordt gevraagd van vrijwilligers is het ook van belang om het benodigde 
werk in kleinere porties te verdelen. Je hebt dan ook meer kans dat dit gedaan kan worden door 
mensen die nog werkzaam zijn. Het aantal vrijwilligers zal daardoor stijgen zodat nog meer 
vrijwilligerscontracten opgesteld moeten worden. 

• In eerdere subsidieaanvragen zijn plannen geformuleerd om met scholen nieuwe activiteiten op 
te zetten. Wellicht dat dit gewijzigd zou moeten worden om het beheer met de scholen uit te 
voeren. Hiervoor kunnen dan stagevergoedingen worden uitbetaald. 

 
Alhoewel het algemeen moeilijk is om vrijwilligers te krijgen en een vrijwilligersvergoeding een uiting 
van waardering is voor de extra inzet voor de buurtvereniging, is het gezien voorgaande argumenten 
niet aan te bevelen om tot invoering van een vrijwilligersvergoeding over te gaan. 
Derhalve hiervoor geen wijziging van de statuten. 
 
Hartelijke groet, 
Dian van Gelder 
26 april 2025 


